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گزینه هدایت پرسپولیس:

پیشنهادی برسد، بررسی می کنم

یکی از گزینه های هدایت تیم فوتبال پرسپولیس در گفتگویی اعلام کرد 
که اگر پیشنهادی برای سرمربیگری داشته باشد آن را بررسی خواهد کرد.

ب��ه گزارش مهر، پ��س از جدایی خوان کارلوس گاری��دو از هدایت تیم 
فوتبال پرسپولیس هدایت موقت این تیم به کریم باقری سپرده شد و او در 
دو هفته پایانی نیم فصل اول هدایت س��رخ ها را بر عهده داش��ت و توانست 
دو پیروزی مهم و ارزش��مند را برای این تیم کسب کند تا پرسپولیسی ها با 
۲۹ امتی��از و قرارگیری در رده س��وم جدول نیم فصل را به اتمام برس��انند. 
اکنون این تیم خود را برای دیدار س��وپرجام مقابل س��پاهان که روز جمعه 
 ۲۸ دی آغ��از خواه��د ش��د، آم��اده می کن��د و هدایت پرس��پولیس را هم

 در این بازی کریم باقری به همراه س��ید جلال حسینی و مهرداد خانبان بر 
عهده خواهند داشت.

»تاتا مارتینو« سرمربی سابق تیم ملی آرژانتین و پاراگوئه و باشگاه های 
بارسلونا و اینترمیامی یکی از گزینه های هدایت پرسپولیس است که مدیران 

این باشگاه صحبت هایی را با این مربی سرشناس آرژانتینی داشته اند.
 مارتین��و در گفتگ��و با س��ایت »abc« اعلام کرده که اگر پیش��نهادی 

به دست او برسد آن را بررسی خواهد کرد.
مارتینو در ابتدای صحبت هایش عنوان کرد:در حال حاضر در روس��اریو 
)بزرگترین ش��هر اس��تان سانتافه در آرژانتین( هس��تم. چند کار برای انجام 
دادن دارم و قطعاً مدت بیش��تری اینجا خواهم ماند. خیلی دلتنگ پاراگوئه 
هستم؛ آنجا همیشه خانه من بوده و خاطرات بسیار خوبی دارم. مدت زیادی 

است که به آنجا نرفته ام و دلم برایش تنگ شده است.
 او در رابط��ه ب��ا تیم مل��ی پاراگوئ��ه گفت:تیم مل��ی پاراگوئ��ه اکنون 
جان تازه ای گرفته است.نتایج مهمی به دست آورده، هدف مشخصی دارد و 
این موضوع در زمین بازی کاملًا مش��هود است. مهم ترین نکته این است که 
از این وضعیت لذت ببریم و حمایت کنیم.مدت ها بود که چنین شرایطی را 
شاهد نبودیم، اما تیم پاراگوئه در بازی های اخیر گام بزرگی برای رسیدن به 

جام جهانی برداشته است.
او درب��اره دیگو گومز گفت: دیگو گوم��ز در بهترین زمان ممکن تیم را 
ترک کرد. آن موقع، زمان مناس��بی ب��رای حضورش در MLS بود؛ به خاطر 
 توانایی های��ش و عملک��ردی ک��ه در اینتر و تی��م ملی نش��ان داد. رفتن او 
در آن لحظه تصمیم درستی بود. این شش ماه به او کمک می کند تا با تیم 
جدیدش هماهنگ ش��ود، زبان را یاد بگیرد، سبک بازی را بشناسد و اهداف 

تیمش را درک کند. این انتقال برایش بسیار مفید خواهد بود.
مارتینو درباره لی��گ MLS)لیگ فوتبال ایالات متحده آمریکا( تصریح 
کرد: این لیگ برای بازیکنانی که در آن حضور دارند بس��یار رقابتی اس��ت. 
لیگ متعادلی است و تا ۱۰ تیم شانس رقابت برای قهرمانی دارند. این لیگ 
فیزیکی، پویا و اصلًا کند نیس��ت. البته هنوز توان رقابت با قدرت های بزرگ 
 فوتب��ال دنیا را ندارد و حتی در برابر تیم های مکزیکی نیز چالش هایی دارد. 

با این حال، MLS در حال پیشرفت است و با سرعت خود رشد می کند.
 

کوجو رسما استقلالی شد

مهاجم تیم ملی قرقیزستان رسما به استقلال پیوست.به گزارش ایسنا، 
 جوئ��ل کوجو مهاجم غنایی - قرقیزس��تانی با عقد قراردادی به مدت س��ه

 فصل و نیم به استقلال پیوست.این مهاجم ۲۶ ساله که تابعیت قرقیزستان 
را دارد، ۲۳ ب��ازی مل��ی در کارنامه خود دارد و موف��ق به زدن ۱۰ گل ملی 
 هم ش��ده اس��ت.کوجو که عنوان مرد سال فوتبال قرقیزستان را به تازگی از
  آن خود کرده، در فصل گذشته برای دینامو سمرقند ازبکستان بازی کرد و در

 ۲۷ بازی، یازده گل به ثمر رساند.
این بازیکن س��ابقه بازی در آلای و دوردوی قرقیزستان و کسب عنوان 

قهرمانی را دارد و یک بار نیز آقای گل لیگ قرقیزستان شده است.
 

رکورد جالب سردار آزمون همراه با شباب الاهلی 
در لیگ امارات

مهاجم ایرانی تیم فوتبال شباب الاهلی امارات توانسته همراه با این تیم 
رکورد جالبی را از خود به ثبت برساند.

ب��ه گزارش مه��ر، تیم های فوتبال ش��باب الاهلی و العی��ن در رقابت های 
 لی��گ ادن��وک ام��ارات روز جمع��ه ۲۱ دی رو در روی ه��م ق��رار گرفتند که

 این بازی در نهایت با برتری یک بر صفر تیم شباب الاهلی به پایان رسید تا یاران 
سعید عزت اللهی و سردار آزمون با ۲۹ امتیاز به صدر جدول صعود کنند.

 س��ردار آزم��ون مهاجم ایرانی ش��باب الاهلی در این ب��ازی و در دقیقه
 ۳۴ موفق ش��د تنها گل بازی را برای تیمش به ثمر برس��اند تا در این دیدار 

حساس و مهم شباب الاهلی با کسب ۳ امتیاز زمین بازی را ترک کند.
رس��انه الاتحاد اس��پورت در رابطه با این بازی نوش��ت: ش��باب الاهلی 
 برای اولین بار از فوریه ۲۰۱۹ موفق ش��د در مقابل العین در لیگ حرفه ای 
کلین ش��یت کند. این تیم همچنین پس از گذش��ت تقریباً دو س��ال، برای 
اولین بار از اکتبر و نوامبر ۲۰۱۷ در ۳ بازی متوالی توانست کلین شیت کند. 
جالب اینکه در ۷ دیداری که س��ردار آزمون در این فصل گلزنی کرده است، 
شباب الاهلی به پیروزی دست یافته است.لازم به ذکر است که سردار آزمون 
در این فصل از رقابت های لیگ امارات در مجموع ۹ بازی انجام داده و موفق 

شده، ۸ گل به ثمر برساند و بهترین گلزن تیمش نیز محسوب می شود.

خبـــرخبـــرنامه

معتق��د  پرس��پولیس  پیشکس��وت 
اس��ت که وضعی��ت بلاتکلیف��ی هدایت 
این تیم باید هرچه س��ریعتر مش��خص 
ش��ود تا در ب��ازی های حس��اس پیش 
رو دغدغه ه��واداران انتخاب س��رمربی 
نباش��د.به گ��زارش مه��ر، تی��م فوتبال 
پرس��پولیس در حال حاضر در شرایطی 
 حساس به سر می برد که پس از جدایی 
س��مت  از  گاری��دو  کارل��وس  خ��وان 
س��رمربی گری، با بلاتکلیفی مواجه شده 
است.این تیم در حالی باید برای بازی های 
مهم پیش رو آماده شود که فاصله اندکی 
 تا بازی س��وپرجام با س��پاهان در تاریخ

 ۲۸ دی ماه باقی مانده اس��ت. این بازی 
نه تنها اهمیت بالایی در تعیین سرنوشت 
قهرمانی س��وپرجام دارد، بلکه به نوعی 
آغازگر یک دوره حس��اس از رقابت های 

پیش رو برای پرسپولیس است.
در ادامه، پرسپولیس باید به مصاف 
رقبای عربس��تانی خود یعن��ی تیم های 
اله��لال و النصر در لیگ نخبگان آس��یا، 
لیگ برت��ر و جام حذفی برود.رقابت های 
لی��گ برتر به خصوص در م��اه بهمن، با 
دیدارهایی حس��اس به س��ر می برد که 
می تواند تعیین کننده آینده تیم در مسیر 
قهرمانی باش��د.به علاوه، پرسپولیس در 
جام حذفی نیز همچنان به دنبال کسب 
عنوان قهرمانی است و این بازی ها فشار 

زیادی را به تیم وارد می کند.
ب��ه نظر می رس��د که تی��م در حال 
حاضر به شدت نیاز به یک مربی و کادر 

فنی منسجم دارد تا در این برهه حساس 
بتواند روی��ه ای ثابت و موفق را در پیش 
گی��رد. هواداران این تیم انتظار دارند که 
تیم ب��ا اتخاذ تصمیمات هوش��مندانه و 
آماده سازی دقیق، از بحران کنونی عبور 
کند و در تمام��ی رقابت های باقی مانده 

عملکرد موفقی داشته باشد.
 بلاتكليف�ی شايس�ته تي�م 

بزرگی مانند پرسپوليس نيست
پیشکس��وت  انتظ��اری  س��هراب 
در  مه��ر  ب��ا  گفتگ��و  در  پرس��پولیس 
رابط��ه با ش��رایط این تیم اظه��ار کرد: 
ای��ن بلاتکلیف��ی ب��ه هیچ وج��ه برای 
ن��ام بزرگی مثل پرس��پولیس مناس��ب 
نیس��ت. ه��واداران نمی دانند س��رمربی 
تیم کیس��ت و این وضعیت اذیت کننده 
اس��ت. البت��ه، از آنجایی ک��ه نزدیک به 
۳ هفت��ه از اخ��راج گاری��دو می گذرد و 
اکنون تی��م تحت هدای��ت کریم باقری 
است، بسیاری از هواداران و کارشناسان 
فوتبال به دنبال این هس��تند که هر چه 
 زودتر وضعیت س��رمربی گری مش��خص 

شود.
او ادامه داد: باقری که اخیراً هدایت 
تیم را در دو بازی اخیر برعهده داش��ته، 
در هر دو بازی نتایج خوبی گرفته است؛ 
ام��ا اکثر هواداران و کارشناس��ان تمایل 
دارن��د تا این جایگاه را به یک س��رمربی 
ثابت و دائمی س��پرده ش��ود. ب��ا اینکه 
کریم باقری به عنوان یک نماد اخلاقی و 
فوتبالی در پرسپولیس شناخته می شود، 

به نظر می رس��د او تمایل��ی به پذیرفتن 
این مس��ئولیت به ص��ورت دائ��م ندارد. 
قطع��اً ما باید به نظ��ر او احترام بگذاریم 
چراکه همیش��ه الگویی در زمین فوتبال 

بوده است.
کارش��ناس فوتبال تصریح کرد:حالا 
ک��ه ایش��ان پذیرفته ان��د که ب��رای این 
مدت کوتاه س��رمربی موقت تیم باشند، 
باید این بلاتکلیفی در باش��گاه به سرعت 
پای��ان یابد و ی��ک تصمیم قطعی گرفته 
شود. اگر قرار باشد مربی خارجی بیاید، 
ای��ن انتخ��اب باید هر چ��ه زودتر انجام 
ش��ود تا تیم به س��رعت برای نیم فصل 
دوم آم��اده ش��ود. مربی ای ک��ه انتخاب 
می ش��ود باید رزومه ای در ح��د و اندازه 
باشگاه پرسپولیس داشته باشد.نمی توان 
یک مربی درج��ه چهار و بی تجربه برای 
چنین تیم بزرگ��ی آورد. از این رو، باید 
 مربی ای ت��راز اول و با تجربه های بزرگ 
به پرس��پولیس آورده ش��ود ت��ا تحول 

جدی ای در تیم ایجاد کند.
 گل محم�دی بهترين گزينه 

داخلی برای پرسپوليس است
انتظ��اری در خص��وص گزینه های 
ایرانی که برای هدایت پرس��پولیس نام 
برده می ش��ود تصری��ح کرد:به نظر من، 
اگر پرسپولیس بخواهد گزینه ای داخلی 
انتخاب کند، یحیی گل محمدی بهترین 
انتخاب است. او شناخت بسیار خوبی از 
پرسپولیس دارد و تمام مسائل باشگاه و 
تی��م را به خوبی می شناس��د. به ویژه که 

فوتب��ال ایران را به خوب��ی می داند و این 
باعث می ش��ود کار تیم راحت تر ش��ود. 
یحی��ی در س��ال های اخیر ب��ا تیم های 
مختلف کار ک��رده و تجربه های موفقی 
داش��ته اس��ت. همچنی��ن او توانس��ته 
پرس��پولیس را به موفقیت ه��ای زیادی 
برس��اند و می توان��د باز هم ای��ن تیم را 

هدایت کند.
پیشکسوت پرسپولیس در خصوص 
دیدار این تیم با س��پاهان در س��وپرجام 
خاطرنشان کرد: سپاهان تیمی قدرتمند 
با امکانات عالی اس��ت و یکی از مدعیان 
اصلی قهرمان��ی در لیگ برتر و حتی در 
رقابت های آس��یایی به حس��اب می آید. 
س��پاهان  و  پرس��پولیس  بازی ه��ای 
همیش��ه جذاب و تماشاگرپس��ند بوده 
اس��ت و رقابت های این دو تیم همیشه 
هیجان انگی��ز بوده ان��د. بازی ه��ا از نوع 
ش��طرنجی اس��ت؛ هر تیمی که بیشتر 
تمرکز کن��د و از موقعیت های خود بهتر 
اس��تفاده کند، می تواند برنده شود. برای 
هر دو تی��م این ب��ازی به منزله فرصتی 
برای اثبات خود اس��ت و می تواند تأثیر 

زیادی در ادامه مسابقات داشته باشد.
او افزود: با این حال، پرسپولیس نیاز 
ب��ه تصمیمات جدی در مورد س��رمربی 
خ��ود دارد.در حالی ک��ه رقبای این تیم 
 در ح��ال تقوی��ت خ��ود از طری��ق نقل

 و انتق��الات هس��تند، هن��وز وضعی��ت 
س��رمربی تیم مش��خص نیس��ت و این 
موض��وع می توان��د تأثیر منف��ی بر روند 
آماده س��ازی تیم بگذارد.به همین دلیل، 
باید هر چه زودتر تصمیماتی استراتژیک 
برای تیم اتخاذ شود و همچنین در نقل 

و انتقالات فرصت ها از دست نرود.
 انتظاری در پایان خاطرنش��ان کرد:

در ح��ال حاض��ر، کریم باق��ری و دیگر 
اعضای تی��م فنی می توانند ت��ا انتخاب 
س��رمربی جدید ب��ه تیم کم��ک کنند 
و نیم فص��ل اول را به خوبی پش��ت س��ر 

بگذارند. 
باید به کریم باقری و تیم فنی اعتماد 
کرد تا بازیکنان مد نظر باشگاه را انتخاب 
کنند و برای ادامه مسیر آماده شوند. این 
تی��م در ادامه فصل باید برای رقابت های 
داخلی و آس��یایی آماده باش��د و هر چه 
س��ریع تر تصمیمات در مورد سرمربی و 
نقل و انتقالات گرفته ش��ود تا باشگاه در 

شرایط ایده آل قرار گیرد.

دروازه بان تیم ملی هندبال:

در آسیا حرف های زیادی برای گفتن داریم

عض��و تیم ملی هندب��ال آغاز زودهنگام اردوهای ای��ن تیم برای حضور 
 در مس��ابقات قهرمانی آس��یا و انتخابی جهانی را مثبت قلمداد کرد و گفت:

هندبال ایران حرف های زیادی برای گفتن دارد.
به گزارش مه��ر، اردوی تیم ملی هندبال مردان با حضور ۱۷ بازیکن از 
جمله ۵ لژیونر شاغل در اروپا در تهران برپا شده و در همین راستا تیم ایران 

دو بازی تدارکاتی را با تیم عراق برگزار خواهد کرد.
علی رحیمی دروازه بان تیم ملی در خصوص ش��رایط تیم ملی هندبال 
کش��ورمان از زمان حضور رافائل و برپای��ی زودهنگام اردوهای تیم گفت:در 
س��ال های گذشته به خصوص پیش از مس��ابقات انتخابی جهان و در زمان 
کوتاهی مربی تیم ملی هندبال کشورمان عوض شد و آقای رحیمی زاده در 

زمان کمی هدایت تیم را بر عهده داشت.
وی ادامه داد:به نظرم آمدن رافائل در این زمان که یک سال تا مسابقات 
قهرمانی آسیا و انتخابی جهانی مانده، بسیار خوب است. اینکه زودتر استارت 
تمرینات را زدیم و در این زمان لژیونر ها توانستند در اردوها حاضر شوند و 

با این سیستم تمرین کنند اتفاق بسیار خوبی بود.
وی در ادام��ه افزود:رافائل ه��م لیگ را دنبال کرده و ه��م بازی بازیکنان 
لژیون��ر را دیده اس��ت و برنامه های��ی دارد که امیدوارم پله به پل��ه آن را انجام 
دهی��م و بتوانیم یک س��ال دیگر یک تیم فوق الع��اده از نظر بدنی، تکنیکی و 
تاکتیکی داش��ته باشیم.هندبالیس��ت تیم ملی کش��ورمان خاطرنشان کرد:ما 
 در آس��یا حرف های زیادی ب��رای گفتن داریم.همانط��ور که تیم صنعت مس

 در باش��گاه های آس��یا نش��ان داد هندبال ایران چیزی کم ن��دارد.وی تاکید 
کرد:م��ا بای��د اول ب��ه خودمان باور داش��ته باش��یم. قطع��اً بع��د اینکه یک 

 

تایم طولانی کنار هم کار کنیم می توانیم به نتیجه ای که می خواهیم برسیم.
 

هالند مرد سال فوتبال نروژ شد
 مهاجم منچسترس��یتی به عنوان مرد س��ال فوتبال نروژ انتخاب ش��د.

به گزارش ایس��نا، ارلینگ هالند مهاجم منچسترس��یتی ب��ه عنوان بهترین 
بازیکن سال نروژ انتخاب شد.این خبر را سایت فدراسیون فوتبال نروژ اعلام 

کرد. این بازیکن ۲۴ ساله برای پنجمین بار متوالی برنده این جایزه شد.
هالن��د در واکنش به این انتخاب گفت: برای من، این یک اتفاق خوب و 
فوق العاده است. واقعا از کسانی که من را انتخاب کردند تشکر می کنم.افتخار 

می کنم که برای پنجمین سال متوالی برنده این جایزه شدم.
او در بخش بعدی صحبت هایش گفت:سال خوبی بود، من به طور مداوم 
بازی کردم و گل زدم و به همین خاطر از این اتفاق خوش��حالم. ما قهرمان 

لیگ برتر شدیم که فوق العاده بود و موفقیت های زیادی با تیم داشتم.
منچسترس��یتی ک��ه بعد از دو ماه موفق ش��د به دو ب��رد در لیگ برتر 
انگلیس برس��د باید در دیدار بعدی خود در ج��ام حذفی انگلیس به مصاف 

سالفورد برود.

مهن��دس دلدار مدیرعامل مجتمع اقامتي هتل ابریش��مي لاهیجان گفت:جلب 
رضایت گردش��گران عزیز در الویت برنامه هاي ما اس��ت چون این خواس��ت جناب 

مهندس ابریشمي صاحب هتل و سرمایه گذار نمونه است.
صنعت هتل داري با توجه به نیاز جامعه اگر از روي اصول و برنامه ریزي درست 
به آن پرداخته ش��ود مطمئناً مي توان از آن به عن��وان یکي از بهترین صنعت ها در 

ایران حتي در جهان نام برد.
مهن��دس محمّد دل��دار مدیرعامل مجتم��ع اقامتي هتل ابریش��مي لاهیجان 

 

مدیر کاردان و خوش فکر اس��ت او با چندین سال سابقه هتل داري مي گوید با توجه 
به وجود تحریم ها و فش��ارها و مش��کلات موجود الحمدلله با الطاف خداي س��بحان 
و ب��ا حمایت همه جانبه جناب مهندس ابریش��مي س��رمایه گذار و کارآفرین کاردان 
توانس��ته ایم در زمینه توسعه هتل ابریش��مي و حفظ اشتغال پایدار همچنان موفق 

عمل کنیم.
البته لازم به ذکر اس��ت که ابت��کارات و طراحي هاي ارزش��مند مهندس دلدار 
مدیرعامل مجتمع هتل ابریشمي لاهیجان در ایجاد اشتغال و حفظ آن قابل تشویق 
و تقدیر اس��ت. خوش��بختانه مدیران و مقامات استاني و شهرستاني همواره سعادت 
و آس��ایش مردم را طالب هس��تند و در این راستا از هر گونه حمایت دریغ ندارند و 

همیشه سعي دارند تا مشوق سرمایه گذاران باشند. 
بي شک خدمات و س��رمایه گذاري جناب مهندس ابریشمي نشانگر عمق عشق 
و علاقمندي آن به مملکت عزیز و جوانان ایران مي باشد که البته باید الگویي باشد 

براي س��ایر سرمایه گذاران ایراني که میلیاردها دلار ثروت کشور عزیز ما را به خارج 
مي برند و در آنجا سرمایه گذاري مي کنند.

مهندس محمّد دل��دار در ادامه مي افزاید:  وقتي با یک جوان تحصیلکرده بیکار 
روبرو مي ش��وم دلم به درد مي آید به همین علت  تلاش دارم تا در ایجاد اش��تغال از 
هیچ کوششي دریغ نورزم چون بیکاري مرکز فساد است اگر بیکاري ریشه کن شود 

دیگر دزدي – اعتیاد – کلاهبرداري و هرگونه فساد ریشه کن مي شود.
مهندس دلدار همچنان افزود: با راه اندازي یک مجموعه نوین فرهنگي تفریحي 
و توریس��تي در آینده نزدیک امیدوارم که با ایجاد جذابیت فوق العاده باعث افزایش 
ش��مار مسافران و گردشگران از نقاط دور و نزدیک باشیم و در نهایت شاهد توسعه 

اشتغالزایي و رونق اقتصادي در شهر لاهیجان عروس گیلان باشیم.
م��ن خبرنگار با توجه به اهمیت پروژه هتل ابریش��مي لاهیجان و نقش آن در 
توس��عه اقتصادي به منظ��ور آگاهي خوانندگان عزیز از برنامه هاي در دس��ت اقدام 
مهندس دلدار در راس��تاي توس��عه امکانات و جاذبه هاي گردشگري که در پیش رو 
دارد در گفتگویي اختصاصي با این مدیر کاردان که درصدد برآمده اس��ت گزارش��ي 

تهیه و به نظر خوانندگان عزیز برسانم. 
آري هتل ابریش��مي لاهیجان در سال ۱۳۹۶ به تأسیس رسید و داراي۳۰ اتاق 
مجهز با همه امکانات لازم و همچنان اس��تخر ش��نا که به صورت ش��بانه روزي دایر 
اس��ت حتي استفاده از استخر براي گردشگران عزیزي که اقامت دارند بطور رایگان 
سرویس دهي مي شود. هتل ابریشمي لاهیجان ۴ ستاره است البته که تلاش دارد تا 

با توسعه آن به درجه ۵ ستاره برسد.
دلدار مي گوید که پرسنل این هتل دوره دیده هستند و در پذیرایي و راهنمایي 
و در ارائه خدمات بسیار دقیق مي باشند  و من هم به عنوان یک مدیرمسئول بطور 
دائم در هتل حضور دارم تا اگر احیاناً با نواقصي روبرو ش��دیم بلافاصله رفع مش��کل 
کنیم چون رضایتمندي گردش��گران عزیز براي هتل داران بسیار حائزاهمیت است و 
بالاخ��ره تلاش داریم تا همه مهمانان عزیز ما ش��هر لاهیجان را با خاطره اي خوش 

ترک کنند.
مهندس دلدار افزود هتل ابریش��مي بیش از ۸۰۰۰ مترمربع مساحت دارد و در 
حال حاضر با بیش از ۷۵ نفر نیرو مش��غول خدمات دهي اس��ت و این هتل در مرکز 
شهر لاهیجان قرار دارد که بزرگترین مزایاي آن دسترسي به بازار مي باشد. همچنان 
همجواري با اس��تخر بزرگ ش��هر با فضایي بس��یار زیبا و مفرح جهت پیاده روي و 
استفاده از هواي سالم و مطبوع و موقعیت عالي مکاني بي نظیر با امکانات دسترسي 
 آس��ان ب��ه مراکز خری��د س��وغاتي و تفریحگاه هاي بس��یار زیبا از جمله بام س��بز، 
ش��یطان کوه را مي  ت��وان نام برد همچنین لازم به یادآوري اس��ت هتل ابریش��مي 
لاهیجان در ۵ طبقه تأس��یس شده است. داراي پارکینگ بزرگ – جکوزي، سونا و 

اینترنت مي باشد.
مهندس دلدار بس��یار مبادي آداب اس��ت او با ذوق و با انگیزه فراواني اول وقت 
در هتل حضور پیدا مي کند او معتقد است که هتل داري عشق مي خواهد باید عاشق 
بود و همیشه با میهمانان باید با کلام خوش و لبخند روبرو شویم آري مهندس دلدار 
همیش��ه با تبسم با افراد برخورد مي کند او هیچگاه از نارضایتي ها شکایت نمي کند  
امّ��ا وقتي با همین مدیر فهیم کمي خصوصي گ��پ مي زنیم او از بعضي ناملایمات 
شکایت دارد مثلًا مي گوید، ما در طول ۱۲ ماه سال فقط ۳ الي ۴ ماه میهمان داریم 
الباقي س��ال بیکاریم امّا باید هزینه هاي سرسام آور آب – برق – گاز خصوصاً حقوق 
همکاران و حق بیمه آنان را به موقع بپردازیم چون این عزیزان بومي هستند هیچگاه 

نمي توانیم به خودمان اجازه دهیم که ایام بیکاري آنان را اخراج کنیم .
  البته این در شرایطي است که همکاران ما یعني هتل داران همسایه هاي خارج 
از کش��ور در ایام بیکاري سوبس��ید مي گیرند تا هتل تعطیل و نیرویي بیکار نش��ود 
اي کاش دول��ت مردان یعنی  مدی��ران ذیربط در این زمینه به داد هتل داران ایراني 
خصوصاً گیلاني برس��ند البته با ش��ناختي که از دکتر حق شناس استاندار دلسوز و 
کاردان گیلان دارم امیدوارم به این مشکل اساسي هتل داران توجه اي داشته باشند 
تا با رفع اینگونه معضلات س��نگین ش��اهد تزریق خون ت��ازه اي به رگ هاي اقتصاد 

منطقه باشیم.
در پایان جا دارد از همراهي و حمایت هاي همه جانبه فرماندهي نیروي انتظامي 
علي الخصوص س��رهنگ ایزددوس��ت ریی��س اداره اماکن شهرس��تان لاهیجان که 
همیش��ه حامي و همراه ما کارآفرینان هستند تش��کر و قدرداني کنیم و از فرمانده 
نیروي انتظامي گیلان انتظار مي رود تا این عزیزان را مورد تشویق خود قرار دهند تا 

انگیزه  ای باشد براي ایجاد رضایتمندي مردم عزیز و فهیم لاهیجان. ان شاء الله
رشت – سید اكبر خوشحال

مهندس دلدار مديرعامل مجتمع اقامتي هتل ابريشمي لاهيجان :

جلب رضايت گردشگران عزيز در الويت برنامه هاي ما است

پرسپولیس در آستانه رقابت های حساس؛ نیاز 
به تصمیم گیری فوری برای آینده تیم


